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06 Haziran 2024 

Başlama-Bitiş Saati 

17:00 - 17:30 

 T.C. 

ESKİŞEHİR TEPEBAŞI BELEDİYESİ 

HAZİRAN AYI MECLİS TOPLANTILARI 

2. BİRLEŞİM  1. OTURUMUNDA GÖRÜŞÜLEN GÜNDEM 

MADDELERİNE AİT TUTANAK 
 

 

MECLİS    BAŞKANI Dt.Ahmet ATAÇ 

KÂTİP ÜYELER Nazan ERŞAHİN – Tevfik YILDIRIM 

MEVCUT ÜYE 

SAYISI 

34 Kişi (Başkan Dahil) 

İZİNLİ ÜYELER 
Vural YÖRÜK - Güler Ezgi DOĞAN TURAN - Hüseyin İlteriş ÇELİK - 

Ahmet ULUPINAR 

KATILMAYANLAR  

MEVCUT ÜYELER  

Hasan ÜNAL 

Erdal ŞAHBAZ 

Erkan UÇKAN 

Mehmet Baturay ÖZKAN 
Fikriye GÜVEN ZAPTİYE 

Erdoğan AYDOĞMUŞ 

Atilay DALGIÇ 

Mete YILMAZ 

Metin GÜNDOĞDU 

Özdemir KAYHAN 

 

Neşet ERTOY 

Muhammed YALÇIN 

Kerem TOPARLAR 

Saadet Gökçe ÖNAY 

Zehra ZEYDAN 

Mehmet KIZILİNLER 

Yusuf KIZILDAĞ 

Hacı ÇUHADAR 

Hakan KARUK 

Devran YILDIRIM 

Ahmet SİVRİ 

Ali İNCİ 
Musab Tayyip ALTINKAYNAK 

Ali Semih ÜNLÜ 

Hasan KUZU 

Mustafa GÜLERYÜZ 

Cihan ERTOK 

Mehmet ŞİMŞEK 

Abdullah ÇAKMAK 

Engin DOLAPCI 

Hüseyin KIZILCIK 

 

  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Değerli meclis üyelerim Haziran Ayı Meclis 

Toplantıları 2. Birleşim 1. Oturumunu açıyorum. Yoklama yapalım. 

Katip Üye Tevfik YILDIRIM: Tek tek isim okumak sureti ile yoklama yaptı. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Vural YÖRÜK, Güler Ezgi DOĞAN TURAN, 

Hüseyin İlteriş ÇELİK, Ahmet ULUPINAR’ ı izinli sayarak oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Gündemi okuyalım. 

Katip Üye Nazan ERŞAHİN:   

              HAZİRAN AYI MECLİS TOPLANTILARI 

                2. BİRLEŞİM 1. OTURUMUNA AİT GÜNDEM MADDELERİ 

1. 5393 Sayılı Kanunun 18. Maddesi gereği 2025-2029 Dönemlerine Ait 5 Yıllık Yatırım 

Programlarının görüşülmesi.                              (Plan Bütçe Komisyonu) 

2. 5393 Sayılı Kanunun 18. Maddesi gereği 2025 Yılı Yatırım Programının görüşülmesi.
                          (Plan Bütçe Komisyonu) 

3. 5393 Sayılı Belediye Kanununun 67. Maddesine göre Temizlik işlerinde kullanılmak 

üzere araç kiralama işi ihalesinin 1 yıllık süreyi aşarak 01.08.2024 – 31.12.2025 (17 

ay) tarihleri arasını kapsayacak şekilde yapılabilmesi konusunun görüşülmesi.  
                   (Plan Bütçe Komisyonu) 

4. Ertuğrulgazi  ve Çamlıca Mahallesi sınırları içerisinde ek’li haritada işaretli alanlarda 

bulunan İnsansız Su Satış Kabinlerinin tahsis sürelerinin uzatılması konusunun 

görüşülmesi.                                         (Plan Bütçe Komisyonu) 

5. Mülkiyeti Belediyemize ait Zincirlikuyu Mahallesi 3415 ada 1 parseldeki taşınmazın 

yap işlet devret modeli ile kiralanması konusunun görüşülmesi.               (Plan Bütçe Komisyonu) 

6. Mülkiyeti Belediyemize ait Yakakayı Mahallesinde bulunan parsellerin satışı 

konusunun görüşülmesi.                                            (Plan Bütçe Komisyonu) 

7. Hoşnudiye Mahallesi 752,772. Sokak ve 780. Sokaklar arasında bulunan park alanının 

zeminaltı otopark olarak yap işlet devret modeli ile kiraya verilmesi konusunun 

görüşülmesi.                 (Plan Bütçe Komisyonu) 



Haziran Ayı Meclis Toplantıları 2. Birleşim 1. Oturumuna Ait Tutanak 

Sayfa 2 / 7 

 

8. Muhtelif Mahallelerde Yol boyu Ticaret Teşekkülü Belirlenmesi konusunun 

görüşülmesi.                   (İmar Komisyonu) 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Arkadaşlar 5. Maddeyi ben tekrar bir komisyonda 

görüşmeyi tavsiye edeceğim. Onu gündemden çekelim tekrar o şekilde oylayalım. Önce 

çekmeyi bir oylayalım. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle çekilmiştir. Yeni gündemi 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 1. 

Maddeden başlayalım. 

Üye Neşet ERTOY:             

PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

TARİH  :05.06.2024 

KARAR:21 

Belediye Meclisinin 03.06.2024 tarih ve 75 karar no ile komisyonumuza havale edilen, 

aşağıdaki tablolarda belirtilen 2025–2029 (7.Beş yıllık yatırım programı) yılları yatırım 

programları komisyonumuzda incelenmiş ve tetkik edilmiştir.  

PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ 2025-2029 YILLARI YATIRIM PROGRAMI 

  ÖDENEĞİN YILLARA DAĞILIMI 

KONUSU 2025 2026 2027 2028 2029 

HALİHAZIR YAPIM İŞLERİ 500.000,00 600.000,00 720.000,00 860.000,00 1.000.000,00 

İMAR PLANI YAPIM İŞLERİ 
(Kentsel ve Kırsal) 

400.000,00 480.000,00 575.000,00 700.000,00 840.000,00 

İMAR UYGULAMASI 
YAPIM İŞLERİ 

500.000,00 600.000,00 720.000,00 860.000,00 1.000.000,00 

TOPLAM 1.400.000,00 1.680.000,00 2.015.000,00 2.420.000,00 2.840.000,00 

 

EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ 2025-2029 YILLARI YATIRIM PROGRAMI 

  ÖDENEĞİN YILLARA DAĞILIMI 

KONUSU 2025 2026 2027 2028 2029 
YOL VE YEŞİL ALAN 
KAMULAŞTIRMA İŞİ 

40.000.000,00 55.000.000,00 70.000.000,00 90.000.000,00 110.000.000,00 

TOPLAM 40.000.000,00 55.000.000,00 70.000.000,00 90.000.000,00 110.000.000,00 

  

PARK BAHÇELER MÜDÜRLÜĞÜ 2025-2029 YILLARI YATIRIM PROGRAMI 

  ÖDENEĞİN YILLARA DAĞILIMI 

KONUSU 2025 2026 2027 2028 2029 

MEVCUT PARKLARIN 
BAKIM VE ONARIMI 

25.000.000,00 31.250.000,00 39.062.500,00 48.828.125,00 61.035.156,00 

PARK YAPIMI 45.000.000,00 56.250.000,00 70.312.500,00 87.890.625,00 109.863.281,00 

SPOR ALANLARI 
YAPIMI 

4.000.000,00 5.000.000,00 6.250.000,00 7.812.500,00 9.765.625,00 

MALZEME ALIMLARI 38.000.000,00 47.500.000,00 59.375.000,00 74.218.750,00 92.773.438,00 

TOPLAM 112.000.000,00 140.000.000,00 175.000.000,00 218.750.000,00 273.437.500,00 
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FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 2025-2029 YILLARI YATIRIM PROGRAMI 

  ÖDENEĞİN YILLARA DAĞILIMI 

KONUSU 2025 2026 2027 2028 2029 

YOL YAPIM VE 
ONARIMI 

99.960.000,00 160.500.000,00 256.080.000,00 340.800.000,00 156.690.000,000 

HİZMET BİNASI, 
SOSYAL SAĞLIK 
SPOR VE KÜLTÜREL 
MERKEZLER 
YAPILMASI 

0,00 0,00 150.000.000,00 180.000.000,00 80.000.000,00 

BORDÜR-PARKE 
TAŞ, AŞINMA 
ASFALTI YOL TEMEL 
MALZEMESİ VE 
MUHTELİF 
MALZEME ALIMI 

125.940.000,00 170.220.000,00 242.949.000,00 313.872.000,00 271.044.000,00 

İŞ MAKİNASI-
KAMYON ALIMI 

0,00 0,00 47.500.000,00 78.000.000,00 0,00 

TOPLAM 225.900.000,00 330.720.000,00 696.529.000,00 912.672.000,00 507.734.000,00 

Yapılan inceleme sonucunda 7. Beş Yıllık yatırım programının komisyona havale 

edilen şekliyle kabul edilmesine oyçokluğuyla karar verilmiştir. 

Yüce Meclis’e arz olunur.  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Teşekkür ederim. Oyçokluğu. 

Üye Hüseyin KIZILCIK: Fen İşleri bütçesinin yetersizliği, kamulaştırma için ayrılan 

bütçenin yetersizliğinden dolayı red veriyoruz. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Teşekkür ediyorum. 

Üye Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri yatırım 

programını hangi sınırlarla belirleyerek hazırladığımız konusunda size bilgi vermek isterim.

 17.05.2024 Tarih ve 2024/7 sayılı tasarruf tedbirleri genelgesinde ki paragrafı okumak 

isterim; 

     “ Kamu hizmetleri ve yatırım projeleri, bütçe sınırları içinde kalınarak ayrılan 

kaynakların üzerinde harcama yapılmasına yol açılmadan azami tasarruf anlayışı içinde 

yürütülecektir. İş programları da harcama/finansman programlarına göre gerçekleştirilecektir. 

Yılı ve takip eden yılların bütçelerinde ilave yük oluşturacak şekilde faaliyet genişlemesine ve 

iş artışına gidilmeyecektir. “ der.  Bu tedbirler dikkate alınarak 5018 Sayılı Kamu Mali 

yönetim ve kontrol kanunu kuralları gereği hazırlanan 5 yıllık yatırım programı bölge halkının 

ihtiyaçları göz önüne alınarak hazırlanmış ve stratejik plan ve performans programı da yatırım 

programı dikkate alınarak meclise sunulacaktır. 

Ayrıca dikkatten kaçmamıştır umarım, biz burada hizmet binasını yeni binalar 

yapılmasını önümüzdeki yılda yine bu tedbirleri dikkate alarak sıfır, iş makinası alımınıda 

yine sıfır olarak belirledik. Buradaki payımızıda fen işleri ve diğer yatırımcı müdürlüklerin 

dağılımına vermiş olduk biz. Meclise arz ederim. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Teşekkür ederim. Ben oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Devam ediyoruz. 2. Madde. 
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Üye Neşet ERTOY: 

  PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

TARİH  : 05.06.2024 

KARAR: 20 

Belediye Meclisinin 03.06.2024 tarih ve 76 karar no ile Plan Bütçe komisyonumuza 

havale edilen 2025 yılı Bütçesine konmak üzere, aşağıdaki tablolarda belirtilen 2025 yılı 

yatırım programları komisyonumuzda incelenmiş ve tetkik edilmiştir.  

PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ 2025 YATIRIM PROGRAMI 

KONUSU 2025 

HALİ HAZIR YAPIM İŞLERİ 500.000,00 

İMAR PLANI YAPIM İŞLERİ (KENTSEL VE KIRSAL) 400.000,00 

İMAR UYGULAMASI YAPIM İŞLERİ 500.000,00 

TOPLAM 1.400.000,00 

 

EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ 2025 YATIRIM PROGRAMI 

KONUSU 2025 

YOL VE YEŞİL ALAN KAMULAŞTIRMA İŞİ 40.000.000,00 

TOPLAM 40.000.000,00 

 

PARK VE BAHÇELER MÜDÜRLÜĞÜ 2025 YATIRIM PROGRAMI 

KONUSU 2025 

MEVCUT PARKLARIN BAKIM VE ONARIMI 25.000.000,00 

PARK YAPIM VE YENİLEME 45.000.000,00 

SPOR ALANLARI YAPIMI 4.000.000,00 

MALZEME ALIMLARI 38.000.000,00 

TOPLAM 112.000.000,00 

 

FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 2025 YATIRIM PROGRAMI 

KONUSU 2025 

YOL YAPIM VE ONARIMI 99.960.000,00 

BORDÜR-PARKE TAŞ, AŞINMA ASFALTI, YOL TEMEL 
MALZEMESİ VE MUHTELİF MALZEME ALIMI  125.940.000,00 

TOPLAM 225.900.000,00 

KARAR: 2025 Yılı Yatırım Programının incelenmesi sonucunda, İlgili müdürlükler 

tarafından, Plan ve Proje Müdürlüğü Yatırım Programının 1.400.000,00 TL, Emlak İstimlak 

Müdürlüğü Yatırım Programı 40.000.000,00 TL., Park ve Bahçeler Müdürlüğü Yatırım 

Programının 112.000.000,00 TL, Fen İşleri Müdürlüğü Yatırım Programının 225.900.000,00 

TL olarak hazırlandığı görülmüştür. Yapılan inceleme sonucunda 2025 yılı Yatırım 

programının komisyona havale edilen şekliyle kabul edilmesine oyçokluğuyla karar 

verilmiştir. 

Yüce Meclis’e arz olunur. 

Üye Hüseyin KIZILCIK: Başkanım aynı gerekçelerle 2. Maddeyide reddediyoruz. 
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Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Oylayalım. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. 3. Madde. 

Üye Neşet ERTOY: 

                                                         PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

Tarih       : 05.06.2024 

Sayı        : 19 

03.06.2024 tarih ve 78 sayılı Meclis kararı ile Komisyonumuza incelenmek üzere 

havale edilen, “Temizlik İşlerinde Kullanılmak üzere Araç Kiralama İşi” ihalesinin 1 (bir) 

yıllık süreyi aşarak 01.08.2024-31.12.2025 (17 Ay ) tarihleri arasını kapsayacak şekilde sâri 

yılda da devam edebilmesi konusunun kabulüne 5393 sayılı Belediye Kanunun 67. Madde 

hükmü gereği oyçokluğu  ile karar verilmiştir. 

Belediye Meclisine arz olunur. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Evet oyçokluğu. Buyurun. 

Üye Ali Semih ÜNLÜ: Başkanım komisyonda bu maddeyle ilgili gündem maddesiyle 

ilgili yeterli hazırlık yapılmadığını gördük. Kiralanacak araçların kiralama bedelleri şuan için 

belli değil. Satın almakmı kiralamakmı daha mantıklı onunla ilgili bir çalışma yapılmamış. 

Vatandaşa verilen hizmetin halk sağlığı gerekçesiyle aksamaması taraftarıyız. Bu konunun 

halk sağlığı gerekçesiyle kamu tasarruf tedbirlerine girmediğini yani bu araçların halen satın 

alınabileceğini bu konunun bu konunun bu anlamda bir daha değerlendirilmesi gerektiğini 

düşünüyoruz. Daha öncesinde de finansman noktasında bütçemiz doğru yönetilmiş olsaydı bu 

araçları satın alabilirdik. Bu anlamda bu konunun kiralama değil biz mülk edinilmesi 

taraftarıyız. Odunpazarı belediyesindede bu araçlar mülk edinilmiş durumda. İki 

belediyemizinde bu araçların bir çoğu kendi mülkiyetinde. Kalanlarınında tekrar satın 

alınması noktasında bizim önerimiz bu yöndedir. Teşekkür ederim. 

Üye Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Sayın başkanım değerli meclis. Biz ihaleyle ilgili 

işlemleri burada yetki aldıktan sonra başlatacağız. Yani ben komisyonda arkadaşlara ihale 

aşamasında birlikte çalışabiliriz dedim. Fakat bizim burada son çıkan tedbir kararlarından 

hiçbir şekilde iş makinasıda buna dahil olmak üzere araç alımı etmemesine. Bizim şuan araç 

filomuzda temizlik işlerinde 21 adet kendimize ait aracımız var. Süpürge araçlarının bakım 

maliyetlerinin çok yüksek olmasından dolayı hatta ogün komisyondaki arkadaşın verdiği bilgi 

bir tek parçanın 10 bin Euro olduğuna dair bir örnekleme vermişti. Tabiki ileriki zamanlarda 

bütçenin el verdiği ve bu kısıtlamaların kalktığı zaman bizde filomuzu tamamlamak isteriz. 

Özellikli araçları kiralamaktan yanayız. Buradaki meclise gelen konu sadece 17 aylığına 

ihaleye çıkabilmemiz için yıllara sari iş olduğu için meclisimize getirmiştirk 67. Maddeye 

istinaden. Konu bundan ibaret.  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Sadece yetki istiyoruz. 

Üye Fikriye GÜVEN ZAPTİYE: Evet. Çünkü henüz biz ne bir teklif alabildik. 

Araçların kiralama tekliflerini dahi toplamış değiliz. Biz sadece yetkiyi aldıktan sonra 

çalışmaları başlatacağız. Konu bundan ibaret. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Tamam. Evet oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. 

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: Başkanım bir öneride bulunabilir miyiz? 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Tabi. 

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: 4. 5. 7. Ve 8. Maddeler oybirliği. Bunları komisyondan 

geldiği şekliyle oylayalım. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Öncelikle teklifi oyluyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 4. 5. 7. Ve 8. Maddeler komisyondan geldiği gibi 
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oylayacağım. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Şimdi 6. Madde var. 

Onu okuyalım. 

Üye Neşet ERTOY: 

PLAN BÜTÇE KOMİSYON RAPORU 

Tarih       : 05/06/2024 

Sayı        : 17 

03.06.2024 tarih ve 81 sayılı Meclis kararı ile Komisyonumuza incelenmek üzere 

havale edilen, aşağıda ada parsel numaraları belirtilen Belediyemize ait taşınmazların, 2886 

sayılı Devlet İhale Kanununa göre satışı konusunun kabulüne oyçokluğu ile karar verildi. 

 
  

MAHALLE          ADA / PAR.     MİKTARI          BEL.HİSSESİ            İM.DURUMU       

Yakakayı                  103 / 2          2810,00 m²               TAM                    Plansız(Tarla) 

Yakakayı                  124 / 5          1161,00 m²               TAM                    Plansız(Tarla) 

Yakakayı                  126 / 3          5395,00 m²               TAM                    Plansız(Tarla) 

Yakakayı                  135 / 5          3971,00 m²               TAM                    Plansız(Tarla) 

 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Evet oyçokluğu. 

Üye Ali Semih ÜNLÜ: Başkanım reddetme kararımız komisyonda bu konuyla ilgili 

bize dilekçelerin eksik verilmesi. Yoksa satışı karşı olduğumuzdan değil bilginin eksik 

olduğundan dolayı reddediyoruz. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Arkadaşlar ben bu konuyu muhtarla konuştum. 

Yani köyün dışında birisi almasın diye. Muhtarın ifadesi bunlar bizim arkadaşlarımız 

komşularımız. Tarlaların bitişiğindeki yerler. Almalarında bir sıkıntı yok deyince bu şekilde 

hallettik. 

Üye Ali Semih ÜNLÜ: Konuya itiraz etmiyoruz. Sadece konuyla ilgili dilekçeleri 

görmediğimiz kimlerin başvurduğunu görmediğimiz için biz bundan emin olamadık o 

noktada reddettik.  

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: Başkanım müsaade ederseniz biz şimdi grup kararı 

olarak bundan sonraki gelecek komisyonlardaki konularla ilgili komisyon üyelerimize detaylı 

evraksal bilgi verilmediği takdirde olumlu yönde bile olsak red kararı vereceğimizi bildirmek 

isteriz. Bu yerlerin satılması anlamında bir düşüncemiz yok ama bilgilendirme anlamında 

bilgilendirilmediği için komisyondaki arkadaşlarımız o gerekçeyle reddediyoruz. 

Üye Atilay DALGIÇ: Sayın Başkan değerli meclis. Bu yerler zaten vatandaştan 

alınmış yerler. Birde yani esasında takıldığımız şeye usüle niye takılıyoruz onu çok anlamış 

değilim. Şimdi dilekçeleri istiyorlar. Şeyi bir incelesinler bu kişisel verileri koruma kanunu 

gereği zaten dilekçe paylaşılamaz. 

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: Atilay Bey biz şimdi dilekçenin dışarıda medyaya 

yayılması konusunda değil. Komisyon mahremiyet noktası mı? 

Üye Atilay DALGIÇ: Yok o anlamda o yasal anlamda mahremiyet olmaz. Yani esasa 

itirazınız yoksa usülde de haksızsınız bu arada. 

Üye Erdoğan AYDOĞMUŞ: Sayın Başkanım değerli arkadaşlar. Bu sadece yetki. 

Yani yasa gereği satış noktasında yetki verilmesi. Bundan sonraki aşama biliyorsunuz 2886 

sayılı devlet ihale kanununun 45. Maddesine göre gerek Yakakayı Mahallesinde ilan edilecek 

gerekse belediye panolarında ilan edilecek satışlarla ilgili. Orada müracaatlar yapılır 2886 

sayılı yasanın 45. Maddesine göre işlem yapılır. Biz sadece yasanın ilgili maddesi gereği satış 

yetkisinin verilmesiyle ilgili konu. Yoksa buradaki dilekçeler kimin dilekçesi var bunu 

bugünden kestiremezsiniz. Bundan sonraki yapılacak işlemlerde Mustafa Bey siz biliyorsunuz 
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ihaleye göre kişiler müracaat ederler ona göre açık ihale. Yani burada falan kişi filan kişi 

böyle bir şey yok. 

Üye Mehmet ŞİMŞEK: Başkanım grup olarak arkadaşların rahatsızlığı şu. Şimdi bu 

bilgiler dün ulaştı herhalde yani biz daha çok bilgiye sahip olduğumuzda biz bunların 

satılmasına falan karşı değiliz. Biz sizin daha rahat çalışmanız için elimizden geleni yapacağız 

ama bizim arkadaşlarımıza meclis üyelerine olmasa bile komisyon üyelerine bilgi 

verdiklerinde biz komisyon üyelerimiz olumu dediği an olumluya döneceğiz zaten.  

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Bunlar tamamen taleple ilgili. 

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: Başkanım gündem maddeleri bize whatsapptan atıldıktan 

sonra üst yazılarında bize gönderilmesi aslında bizim incelememiz noktasında önemli. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Ama yani dilekçeyi nasıl gönderelim size. 

Üye Mustafa GÜLERYÜZ: Şimdi üst yazıları sadece burada inceleyebiliyoruz. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Hayır arkadaşlardan bilgi alabilirsiniz. Benden 

bilgi alabilirsiniz. 

Üye Atilay DALGIÇ: Başkanım zaten paylaşılamaz yasa gereği paylaşılamaz nasıl 

paylaşsın. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Yani bence bu düşünceniz yanlış bir düşünce yani 

bilgi almadan hepsine red oyu vereceğiz. Tabi kendinizin bileceği bir şey ama öyle bir şey 

yaparsanız hatalı bir davranış olur yani. 

Üye Ali Semih ÜNLÜ: Başkanım 5. Maddede oybirliğiyle kabul ettiğimiz maddede 

dilekçe sahibinin ismine kadar önergede var. Başvuran firma maddede geçiyor. Bizde 

buradaki hassasiyetin sizin söylediğiniz gibi bu arsaların tarlaların kullananların ve köylülerin 

satın alması olduğu için dilekçenin en azından komisyonda bu başvuranların köylülermi 

yoksa dışarıdan birilerimi başka bir yatırımcımı yani onu görmek istiyoruz yani bunun 

bilgisini almak istiyoruz. 

Üye Atilay DALGIÇ: Zaten ihale edilecek. Erdoğan Bey’in dediği gibi. 

Meclis Başkanı Dt.Ahmet ATAÇ: Belediye ihalesiz hiçbir şey satamaz arkadaşlar. 

Önce onu bilmemiz lazım. En ufak şeyi dahi ihale etmek zorundayız. Peki oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Arkadaşlar 

teşekkürler. Temmuz Ayı Meclis Toplantıları 1. Birleşim 1. Oturum tarihini, 01 Temmuz 

2024 Pazartesi, saat 17:00 olarak oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkürlerimle. 
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